



中國香港羽毛球總會有限公司

香港銅鑼灣大球場徑一號奧運大樓 2005 室

電話：(852) 2504 8318

傳真：(852) 2882 8450

招 聘

2026/2027 青苗羽毛球培訓計劃教練 (兼職)

(合約期: 2026 年 8 月 16 日至 2027 年 3 月 31 日)

主要職責

青苗教練須向香港羽毛球總會匯報工作情況，其職責詳列如下：

- 負責訓練青苗學員；
- 培養及輸送潛質學員到分區青年軍；
- 在安排青苗學員於海外集訓或比賽時，須協助統籌有關行政管理及後勤等工作；
- 與總會保持良好溝通，履行由香港羽毛球總會所指派的職務。

職位要求

- 必須為香港羽毛球總會註冊教練。
- 香港羽毛球隊退役運動員優先。
- 五年或以上教授羽毛球經驗優先。
- 過往教學表現、教學水平及行為紀錄良好。
- 持有有效「性罪行定罪紀錄查核」証明。

工作時間 (或因場地供應而更改)

逢 星期二、四 (下午 7 至 9 時)

星期六 (下午 5 至 7 時)

(公眾假期除外)

申請方法

請於 2026 年 7 月 31 日前填妥本會職位申請表電郵至
bahkc@bahkc.org.hk 教練事務委員會收。

如申請人於一個月內未獲安排面試，即其應徵不獲考慮。

申請人所提供的資料將會保密處理，並只用作招聘工作及其他與僱用有關的事宜上。

中國香港羽毛球總會有限公司

職位申請表

BADMINTON ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LTD APPLICATION FORM FOR EMPLOYMENT

申請職位 Position Applying for: _____

要求待遇 Expected Salary: 港幣HK\$ _____ 到任日期 Earliest Date Available: _____

個人資料 Personal Particulars

英文全名 * Miss / Ms / Mr Full Name in English	中文姓名 *小姐/女士/先生 Name in Chinese
出生日期 (日 / 月 / 年) Date of Birth (dd / mm / yy)	出生地點 Place of Birth
*香港身分證 / 護照號碼 *H.K.I.D.Card / Passport No.	國籍 Nationality
住址 Residential Address	
通訊地址 (如與上址不同) Correspondence Address (if different from the address given above)	
電郵 Email	
日間聯絡電話 / 流動電話號碼 Daytime Contact Telephone / Mobile Phone No.	住所電話號碼 Residential Telephone No.

教育 (按日期順序列出) Education (in chronological order)

日期 (月/年) Date(mm/yy)		曾經 / 現在就讀的學校、學院、大學等 Schools, Colleges, Universities, etc.	全日 / 兼讀 Full / Part-time	班級 / 課程 Class / Course
由 From	至 To			

學歷/專業資格(按日期順序列出) Academic/Professional Attainment (in chronological order)

頒發日期 Date Issued	公開考試名稱 / 持有的學歷及專業資格 Name of Public Examination / Academic and Professional Qualifications Held	頒發機構 Issuing Authority	合格科目及所達程度 Subjects Passed And Level Attended

工作經驗 (按日期順序列出) Working Experience (in chronological order)

Date 日期		Name of Organization	Position	Full /Part Time	Major Responsibilities	Reason of Leaving
From 由	To 至	機構名稱	職位	全日 / 兼職	主要職責	離職原因
Last drawn monthly basic salary HK\$ x months 最後支取之每月底薪 港幣 x 月				Medical benefit No 無 Yes 有 醫療福利 ☐		
Regular monthly allowance HK\$ 每月固定津貼 港幣				Annual leave Days 年假 天		
Others (commission, bonus etc.) HK\$ 其他 (佣金、花紅等) 港幣				Working hours 工作時間		
* Provident Fund / MPF No 無 Yes 有 % of basic salary * 公積金 / 強積金 ☐ ☐				Present Notice period for resignation 現時離職通知期		

其他資料 Other Information

Typing words per minute 打字 每分鐘字數	Shorthand words per minute 速記 每分鐘字數
Computer 電腦	Language 語言

你曾否經香港或外地的法庭判定有罪？

Have you ever been found guilty of an offence in a court of law, whether or not in Hong Kong ?

(A criminal conviction is not necessarily a barrier to appointment 如申請人曾犯刑事案,不一定因此而不獲錄用)

☐ 無 No ☐ 有 Yes 請列詳情 Please give details:

諮詢人 Referees (請包括現職或近期僱主 Please include your current or present employer)

姓名 Name	職位 Position	機構 Organization	地址及電話 Address and Telephone Number
*Mr/Ms *先生/女士			
*Mr/Ms *先生/女士			

現職於本會之親友 Relatives and Friends Working in Badminton Association of Hong Kong, China Ltd

姓名 Name	Position 職位	Relationship 與申請人之關係
*Mr/Ms 士	*先生/女	
*Mr/Ms 士	*先生/女	

本人明白，中國香港羽毛球總會有限公司在考慮本人的上述職位申請時，可能會向本人現職及前任僱主進行諮詢。本人同意此項安排。

I understand that in considering my application for the above post, the Badminton Association of Hong Kong, China Ltd may request for references from my present and past employers listed above. I agree to this arrangement.

若申請職位的日常職務乃從事與兒童有接觸的工作，在中國香港羽毛球總會有限公司要求下，本人同意進行性罪行定罪紀錄查核。

If the usual duties of the post applied for require contact with children, I agree to undergo the Sexual Conviction Record Check if requested by the Badminton Association of Hong Kong, China Ltd

本人亦明白倘若故意虛報資料或隱瞞重要事實，即使已獲中國香港羽毛球總會有限公司錄用，亦有可能遭解僱。

I also understand that if I wilfully give any false information or withhold any material information, I shall render myself liable to dismissal if I am appointed to the service of the Badminton Association of Hong Kong, China Ltd.

本人同意提供上述資料予中國香港羽毛球總會有限公司作為核實、記錄及其他與僱傭有關之用途。有關資料可能會送交其他部門/機構，作同樣用途。(例如：有關資料將會於受聘後送交稅務局)

I agree to provide the above information to Badminton Association of Hong Kong, China Ltd for verification, record and other employment-related purposes. It may be divulged to other departments/agencies for the same purpose. (e.g. It will be divulged to Inland Revenue Department after appointment)

Date 日期：_____ Signature 簽署：_____

*Please delete whichever is inappropriate 請刪去不適用者

(Data collected are subjected to access and correction by the applicant.)(申請人可要求索取及修改有關資料。)